



Brussels, 10 July 2020

9421/20

Interinstitutional File:
2020/0078 (NLE)

JUR 319
ICAO 18
AVIATION 136
CLIMA 141
RELEX 515
PROCED 25

LEGISLATIVE ACTS AND OTHER INSTRUMENTS: CORRIGENDUM/RECTIFICATIF

Subject: Council Decision (EU) 2020/954 of 25 June 2020 on the position to be taken on behalf of the European Union within the International Civil Aviation Organization as regards the notification of voluntary participation in the Carbon Offsetting and Reduction Scheme for International Aviation (CORSA) from 1 January 2021 and the option selected for calculating aeroplane operators' offsetting requirements during the 2021-2023 period (*Official Journal of the European Union L 212 of 3 July 2020*)

LANGUAGE concerned: **DE**

PROCEDURE APPLICABLE (according to Council document R/2521/75):

— Procedure 2(b) (obvious error in one language version)

TIME LIMIT for the observations by Member States: 8 days

OBSERVATIONS to be notified to: dql.rectificatifs@consilium.europa.eu
(DQL RECTIFICATIFS (JUR 7), Directorate Quality of Legislation, Legal Service)

BERICHTIGUNG

des Beschlusses (EU) 2020/954 des Rates vom 25. Juni 2020 über den im Namen der Europäischen Union in der Internationalen Zivilluftfahrt-Organisation zu vertretenden Standpunkt in Bezug auf die Mitteilung über die freiwillige Teilnahme am System zur Verrechnung und Verringerung von Kohlenstoffdioxid für die internationale Luftfahrt (CORSIA) ab dem 1. Januar 2021 und die für die Berechnung der Kompensationspflichten der Flugzeugbetreiber im Zeitraum 2021-2023 gewählte Option

(Amtsblatt der Europäischen Union L 212 vom 3. Juli 2020)

Seite 15, Erwägungsgrund 6

Anstatt:

„(6) 2017 wurde die Verordnung (EU) 2017/2392 des Europäischen Parlaments und des Rates ⁽³⁾ durch die Richtlinie 2003/87/EG des Europäischen Parlaments und des Rates ⁽⁴⁾ geändert.“

muss es heißen:

„(6) 2017 wurde durch die Verordnung (EU) 2017/2392 des Europäischen Parlaments und des Rates ⁽³⁾ die Richtlinie 2003/87/EG des Europäischen Parlaments und des Rates ⁽⁴⁾ geändert.“